
 

Møtereferat FAU-møte Nattland Oppveksttun 30/11-22 

Tilstede; Panagiota Papadakou, Ingvild Bruserud, Asbjørn Horne Åsebø, Torhild Matterne Skoge, 

Erlend Storesund, Ingelin Birkeland Daatland, Marie Bueie Holstad, Trygve Oma, May Britt Nyvoll 

Boga, Liv Elsaas Rosendal, Cecilie Hole Hanstvedt, Monika Bader, Bodil Sigdestad, Martin Kvinnsland 

Amdal, Jakob Hus  Digranes, Lene Henriksen Holm, Svenn Åge Sletner 

 

Valg av referent 

Marie Bueie Holstad ble valgt som referent. 

 

Rektors halvtime 

Svenn Åge Sletner, avdelingsleder 9. og 10. trinn, var stedfortreder for rektor. 

 

Informasjonssak: Trafikksikkerhet 

- FAU og SU har hatt dette oppe som sak. Det har vært tema på foreldremøtene.  

o Jobber for sikker skolevei, særlig rundt skolen, samt reduksjon av kjøring til skolen.  

- Ungdomstrinnet bevisstgjøres ved at de skal rundt til de andre trinnene og snakke om at alle 

skal gå ned skolebakken, og at alle bør bruke refleks 

- En fra ledelsen står ofte oppe ved rundkjøringen/inngangen og følger opp 

o Dersom barna trenger å følges til skolen, skal foreldre parkere på parkeringsplassen 

o Rundkjøringen er drop-off sone, det skal ikke parkeres der 

o Ledelsens tilstedeværelse har hatt effekt, men det er et felles ansvar for skole og 

foreldre å få dette til å fungere, og det er fremdeles et forbedringspotensiale. 

Kommentarer fra FAU: 

- Svært positivt at rektor engasjerer seg personlig og står ute. 

- Gjentatt informasjon er riktig og viktig, særlig viktig at foreldre for barnehagen og 1. trinn får 

god informasjon om regler for parkeringsplasser og drop-off. 

- Aksjon: Skolen bes, eventuelt i samarbeid med FAU, kontakte kommunen med tanke på å få 

mer lys i skolebakken, eller minimum sjekke tidligere kontakt for oppfølging. Krysset i toppen 

av bakken er svært mørkt og uoversiktlig uten tilstrekkelig lys, overganger og gode fortau.  

 

Informasjonssak: Shipping 

- Elever med ulike kontoer setter sammen bilder av to personer og legger ut på TikTok og 

åpner for kommentarer. 

- Dette er forbudt, og er rapportert til TikTok med forespørsel om stenging av kontoene. 

Kontoene er kontaktet med forespørsel om fjerning av innlegg. Melding er sendt ut fra 

skolen til alle foreldre. Elevene er informert om at dette er ulovlig både med tanke på 

rettigheter til bilder og fordi at de til dels utgir seg for å være andre når de kommenterer Det 

er også informert om at det kan bli politianmeldt. Ingen av tiltakene har hatt effekt.  



- Videre tiltak 

o Saken er så langt ikke blitt politianmeldt, men da aktiviteten fortsetter med nye, 

anonyme kontoer, kan det gå mot anmeldelse.  

Kommentar fra FAU: Politiets nettpatrulje ble anbefalt basert på erfaring.  

o Det vurderes å ikke gi ut skolekatalog slik det har vært gjort de to siste årene. 

Kommentar fra FAU: Skolekatalogen er verdsatt av både elever og foreldre.  

o Forslag fra FAU om utvidet foreldremøte knyttet til dette, helst med mulighet for 

foreldre å spille inn til agenda i forkant. Eventuelt også ta med barn og politi for å 

snakke om dette, for å få tydeliggjort alvoret.  

o Barn som blir utsatt for dette må se at det blir tatt tak i det, og de som utfører det 

må forstå alvoret.  

Informasjonssak: Kvalitetsoppfølgingsmøte 

- Februar, to deltar fra FAU (FAU-leder + 1), elevrådene (barneskole og ungdomsskole), samt 

skoleledelsen. 

- Det kommer kurs for FAU: Hvordan jobbe med kvalitetsoppfølging 

- Det er kommet ny kvalitetsutviklingsplan fra Bergen Kommune (5-årsplan). Elevmedvirkning 

er løftet høyt frem. Skolen jobber med konkretisering av strategien vedrørende hvordan 

dette skal se ut på Nattland.  

Informasjonssak: Kommunikasjon mellom skole og hjem 

- Vigilo fungerer stort sett greit. Dette skal være kommunikasjonskanalen foreldre bruker når 

de skal ta kontakt med skolen.  

- Kommentar fra FAU: Vigilo fungerer ikke for hastesaker fordi lærerne ikke har tilgang i 

undervisningssituasjon. Det må derfor være mulig å ta kontakt utenom Vigilo ved hastesaker.  

Informasjonssak: Tegnspråk 

- Valgfag tegnspråk er på plass.  

- Tegnspråk fordypning er vurdert, men pr. nå er det ikke tilstrekkelig mange elever som har 

ønsket dette faget.  

Diskusjonssak: Innspill fra foreldre på 3. og 5. trinn: mangelfull informasjon fra skolen 

- Flere foreldre har, etter mottak av agenda for FAU-møte, meldt at de opplever å få god 

informasjon. Det har vært uheldige episoder med manglende kommunikasjon, men dette har 

blitt tatt opp med lærerne, og det oppleves å ha vært en positiv utvikling.  

- Det poengteres at utfordringer på enkelttrinn kan tas opp direkte med lærerne, eller med 

FAU-representant for trinnet, for bistand i dialog med lærerne. Dersom dette ikke fører frem, 

kan avdelingsleder bistå.  

Diskusjonssak: Ledelsen kan oppleves usynlig for foreldre 

- Skolen oppfordres til å kommunisere hva som er fokus for tiden, og hvordan en jobber med 

dette i praksis. Eksempel: Skolen fokuserer nå på trafikksikkerhet, ref. infosak over.  

- Nyhetsbrev er veldig bra! Legg gjerne til litt om hva som er strategisk fokus og hva det jobbes 

med fra ledelsens side.  

 

 



Diskusjonssak: Introdusering av fritidsaktiviteter i SFO tid, også for barn uten SFO plass 

- Det er ønske om fritidsaktiveteter i SFO-tid, gjerne alternativ til fotball og håndball, for 

eksempel at ulike klubber kan komme og presentere seg og la barna prøve aktivitetene.  

- Saken er ikke tatt opp direkte med SFO-leder, og det bør diskuteres direkte med SFO-leder 

hvordan dette eventuelt kan gjøres.  

- Skolen er restriktive i forhold til gratis-prinsippet. Alle må kunne delta uavhengig av 

økonomisk situasjon. SFO-ansatte dekker bare barn som har plass, med tanke på bemanning.  

- Aksjon: FAU ber forslagsstiller diskutere med SFO-leder.  

 

Eventuelt-saker som ble tatt opp: 

SFO bruker godteri som premie etter bingo. Dette strider med offentlige retningslinjer. Det er tatt 

opp direkte med SFO, men uten effekt.  

Aksjon: Sletner tar dette videre internt. 

Tegnspråkavdelingen har tidligere blitt orientert om at det er knapt med bemanning med 

tegnspråkkompetanse, og ber om at status-informasjon blir sendt ut til den aktuelle foreldregruppen. 

Aksjon: Sletner følger opp. Ta det eventuelt opp med avdelingsleder for tegnspråk.  

En del foreldre har ikke mottatt leksestrategi for Nattland skole.  

Aksjon: Skolen bes sende ut dokumentet til alle foreldre sammen med litt informasjon om bakgrunn, 

prosess og implementering.   

Skole-hjem samarbeid ved utfordringer på enkelttrinn: Dersom det utvikler seg generelle 

utfordringer på trinn som er såpass alvorlige at det tas opp på trinnet, har det blitt opplevd at det er 

vanskelig for foreldre å bidra da en ikke får konkret nok oversikt over situasjonen. Dette skyldes 

utfordringer med taushetsplikt, det etterlyses f.eks. konkretiserte, anonymiserte eksempel en kan ta 

tak i. Skolen utfordres til å spille foreldrene gode, og til å finne praktiske løsninger for å gi nødvendig 

informasjon slik at foreldrene kan bidra.  

Det etterlyses invitasjon til innspill til agenda i forkant av foreldremøter. Skolen oppfordres til å 

sende ut agenda i god tid i forkant, og så kan FAU samle innspill fra foreldre og sammenstille innspill.  

Det er tilsynelatende store forskjeller på informasjonsmengde fra de ulike trinnene. Noen sender ut 

en kort oppsummering etter uken, og gjerne litt om planene fremover, mens andre trinn ikke sender 

ut informasjon. Forslag om retningslinjer for hva som skal kommuniseres til foreldre. 

Punktene over foreslås vurdert som tema for Kvalitetsoppfølgingsmøte i februar. 

Kommentar fra Sletner: Arbeidsgruppe som jobber med skolemiljø har hatt kommunikasjon skole-

hjem oppe som tema, og dette skal det jobbes videre med.  

 

 

 

 

 

 



FAU-møtet fortsatte så uten at skoleledelsen var tilstede 

Felles trafikk/reflekskampanje  

Forslag om en konkurranse, FAU kan stille med premie  

- Planlegge dette til våren med tanke på neste høst/vinter 

- Lærerne/skolen bør engasjeres med tanke på å følge dette opp – registrering av hvor mange 

som har refleks 

- FAU kan vurdere å gi ut refleks til alle elevene for å markere starten på 

aksjonen/konkurransen 

 

Årshjul 

FAU-leder presenterte årshjulet. 

Vedtak: Årshjul godkjennes. Merk at FAU-møte torsdag 30/3 flyttes til onsdag 29/3 grunnet påske.  

 

Arrangement/Temakvelder 

- Politiets informasjonsmøte for foreldre 3/11 ble godt mottatt. Dette bør gjerne gjentas årlig 

for foreldre fra mellomtrinn og ungdomstrinn.  

- Det er mange avslutninger i desember, så temakveld/sosial aktivitet i desember utgår. 

- Temakveld med Barnevakten foreslås. Aksjon: Asbjørn sjekker pris osv 

 

Engasjement i og for FAU 

Det er vanskelig for FAU å nå alle foreldrene.  

FAU ber skolen om å sende ut informasjon om hvem som er representanter for de ulike trinnene 

  

17. mai-arrangementsansvar skoleår 2023-2024 

Det vurderes å flytte arrangementsansvar fra 8. til 7. trinn for 17. mai 2024 og viderer. 

Dette fordi «Sædalen-barna» skal slippe to arrangement på rad, da det på Sædalen skole er 7. trinnet 

som arrangerer. 

Det ble kort stilt spørsmål rundt å forhøre seg med Sædalen skole med tanke på hvordan de fordeler 

inntektene fra 17. mai. Det oppleves naturlig at en del går tilbake til klassen, men i hvor stor grad?  

I fjor ble det brukt til pizza-kveld med DJ.  

Aksjon: Det samles mer informasjon om praksis til neste FAU-møte for videre diskusjon og vedtak.  

Eventuelt 

Det etterlyses informasjon fra skolen om ulik metodikk brukt i undervisning med tanke på å forenkle 

leksearbeidet. FAU-representanter for de aktuelle klasser bes ta kontakt med lærerne på trinnet slik 

at de kan inkludere informasjon på lekseplan, eller ta det med som punkt på foreldremøte.  



Årshjul for FAU ved Nattland skole 

Oppdatert 11.12.2022 

Måned Aktivitet Ansvarlig 

August 
 

Gjennomføre trafikkaksjon sammen med skolen 
 

Trafikkgruppen sammen med skolen 

September 
 

Foreldremøter 
- Valg av 1 FAU representanter for alle 

trinn, unntatt 1. trinn 
 
Konstituerende møte i FAU 
20.09.22 

- Valg av leder, nestleder og kasserer 
- Valg av SU representanter 
- Arbeidsgruppeinndeling 

• Trafikkgruppe 

• Aktivitetsgruppe 

• Ol. 
- Utkast til årshjul 
- Gjennomgang økonomi 

 
Samarbeidsutvalget og skolemiljøutvalget 
Torsdag, 22.09.22 
 

Skolen 
 
 
 
FAU leder kaller inn 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rektor kaller inn 

Oktober 
 

Samtale om 17 mai med klassekontaktene på 8 
trinn. Dato kommer 

FAU leder kaller inn 
 
 

November 
 

Sosial aktivitet: Besøk av politiet 
03.11.22 
 
FAU møte, Onsdag 30.11.22 

- Status fra rektor 
- Status grupper 
- Diverse 

 

 
 
 
FAU leder kaller inn 

Januar 
 

Samarbeidsutvalget og skolemiljøutvalget: 
26.01 17:30-18:30 
 
FAU møte, 31.01.23 Kl. 19-21 

- Status fra rektor 
- Status grupper 
- Diverse 

 

Skolen kaller inn. FAU leder + FAU 
medlem deltar  
 
FAU leder kaller inn  
 
 
 
 

Februar 
 

Temaaktivitet FAU arrangerer og kaller inn. 
 

Mars 
 
 

FAU møte, Onsdag 29.03.23 Kl. 19-21 
- Status fra rektor 
- Status gruppeaktiviteter 
- Diverse 

 
 

FAU leder kaller inn 
 
 
 
 
 



 
Kvalitetsoppfølgingsmøte 
Dato kommer 
 

 
Skolen kaller inn. FAU leder + FAU 
medlem deltar 

April 
 

Temaaktivitet  
 
Samarbeidsutvalget og skolemiljøutvalget 
27.04 kl. 17:30-18:30 
 

FAU arrangerer og kaller inn. 
 
Skolen kaller inn. FAU leder + FAU 
medlem deltar 

Mai 
 

17 mai arrangement 
 
FAU møte, Onsdag 31.05.22 Kl. 19-21 

- Status fra rektor 
- Status gruppeaktiviteter 
- Status for årets arbeid 
- Avslutning 
-  

17 mai komiteen 
 
FAU leder kaller inn 
 

Juni 
 

 Trinn avslutninger   
 

Juli Sommerferie  

 


